

Terms and Conditions	الشروط والأحكام
<p>• This Samsung <b>"Galaxy Reporter"</b> Campaign (<b>"Campaign"</b>) shall start on 05 January 2024 and end on the 31 January 2024 (the <b>"Campaign Period"</b>) and is intended to create awareness of the new Galaxy (the <b>'Device</b>) to customers/participants in United Arab Emirates, Bahrain, Kuwait, Oman and Qatar (<b>"Territory"</b>), and win a <b>Galaxy S24</b> (the <b>"Prize(s)"</b>). The color of the Prizes is subject to availability.</p> <p>• There are two phases to this campaign:</p> <p><b>Teaser (Before Galaxy Unpacked):</b> Participants must follow @SamsungGulf on Twitter <a href="https://twitter.com/SamsungGulf">https://twitter.com/SamsungGulf</a> and @samsunggulf on Instagram <a href="https://www.instagram.com/SamsungGulf/">https://www.instagram.com/SamsungGulf/</a> and share with us which Galaxy Ai experience they would like to have in the next Galaxy (<b>"Content"</b>). Participants must use #SamsungUnpacked in his or her tweet to qualify.</p> <p><b>During and After Galaxy Unpacked:</b> Participants must follow @SamsungGulf on Twitter <a href="https://twitter.com/SamsungGulf">https://twitter.com/SamsungGulf</a> and Instagram <a href="https://www.instagram.com/SamsungGulf/">https://www.instagram.com/SamsungGulf/</a> share with us which feature they liked the most. Participants must use #SamsungUnpacked in his or her tweet to qualify.</p> <p>• All participating customers will enter a Prize draw and 1 winner (the <b>"Winner(s)"</b>) will be randomly selected by Samsung from both Twitter and Instagram.</p> <p><b>Participation Eligibility</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Samsung and Samsung associates' employees are not eligible to participate in this Campaign.</li> <li>• This participation is only valid for participants aged Eighteen (18) years and above.</li> </ul> <p><b>Winners Terms</b></p>	<p>• تبدأ حملة سامسونج "Galaxy Reporter" ("الحملة")، في 5 يناير 2024 و تنتهي في 31 يناير 2024 ("فترة الحملة") و تهدف الى نشر التوعية حول هاتف سامسونج الجديد ("الجهاز") للعملاء/المشاركين في دولة الامارات العربية المتحدة، والبحرين، والكويت، وعمان وقطر ("الإقليم")، و ربح جالاكسي س24 ("الجائزة ، الجوائز"). إن لون الجوائز مرتبط بمدى توفره.</p> <p>• هناك مرحلتان لهذه الحملة</p> <p><b>الإعلان الترويجي (قبل فك حزم Galaxy):</b> على المشاركين اتباع الرابط الخاص لحساب سامسونج جلف المتاح على منصة التواصل الاجتماعي Twitter : <a href="https://twitter.com/SamsungGulf">https://twitter.com/SamsungGulf</a> و <a href="https://www.instagram.com/SamsungGulf/">https://www.instagram.com/SamsungGulf/</a> ومشاركة اي تجربه Galaxy AI يريدونها في Galaxy القادم ("المحتوى"). على المشاركين استخدام الهاشتاج #SamsungUnpacked على تويتر حتي يمكنهم التأهل.</p> <p><b>اثناء وبعد فك حزم Galaxy:</b> على المشاركين اتباع الرابط الخاص لحساب سامسونج جلف المتاح على منصة التواصل الاجتماعي Twitter : <a href="https://twitter.com/SamsungGulf">https://twitter.com/SamsungGulf</a> و <a href="https://www.instagram.com/SamsungGulf/">https://www.instagram.com/SamsungGulf/</a> ومشاركة اي خاصيه اعجبتهم. على المشاركين استخدام الهاشتاج #SamsungUnpacked على تويتر حتي يمكنهم التأهل.</p> <p>• يدخل جميع العملاء المشاركين السحب على الجائزة وسيتم اختيار (1) ("الفائز، الفائزين") عشوائياً من قبل سامسونج من تويتر وانستجرام.</p> <p><b>الأهلية للمشاركة</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• لا يحق لموظفي شركة سامسونج ولا شركاتها الإشتراك في الحملة.</li> <li>• هذه الحملة مخصصة فقط للمشاركين البالغين 18 عاماً وما فوق.</li> </ul> <p><b>شروط الفائزين</b></p>

- The Winners shall be contacted through their accounts on Twitter in order to receive the Prize.
- The Prize is not exchangeable for cash or other Samsung products.

### **General Terms**

- Participants fully grant Samsung the permission to use the Contents on its website or any online of its media channel or anywhere Samsung finds appropriate. Participants also consent to the usage of the Contents for the purposes of promoting Samsung commercial content and that the intellectual property rights related thereto shall be the sole property of Samsung.
- The selected Winner shall receive the Prize at his/her own responsibility and understands that Samsung shall not be liable to him/her for any loss and/or damages of any kind whatsoever once delivered.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify this Campaign or modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Campaign Period.
- Any dispute of whatever nature, which is directly or indirectly related to Campaign, shall be governed by the laws of the country in the territory where is residing the participant, and shall be resolved by the competent courts in this country.

- سيتم الاتصال بالفائزين من خلال حساباتهم على تويتر لاستلام الجائزة.
- لا يمكن استبدال الجائزة نقداً أو بأي منتج من منتجات سامسونج الأخرى.

### **الشروط العامة**

- يمنح المشاركون سامسونج الإذن لاستخدام المحتوى على موقعها الإلكتروني أو أي قناة عبر الإنترنت تجدها سامسونج مناسبة. كما يوافق المشاركون أيضاً على استخدام المحتوى الخاص بهم لأغراض الترويج للمحتوى التجاري لسامسونج وأن حقوق الملكية الفكرية المتعلقة به يجب أن تكون هي الملكية الوحيدة لشركة سامسونج.
- على الفائز أن يستلم جائزته وهو يدرك بأن سامسونج غير مسؤولة تجاهه عن أي فقدان و/ أو خلل أيا كان عند تسلّم الجائزة.
- تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالأحقية، وبملاء إرادتها ووفقاً للقوانين المعمول بها، في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة للحملة، أو إجراء أي تعديل، تغيير، حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، وفي أي وقت سواء قبل فترة الحملة أو خلالها.
- أي نزاع ذا ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذه الحملة أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين دولة الإقليم التي يقيم فيه المشارك، وأن أي خلاف سيتم تسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص في هذه الدولة.